
PROTOKÓŁ Nr XXXV/2017 
Z  SESJI  RADY  GMINY  W  ZALESZANACH 
odbytej w dniu 27 października 2017 roku 

 
O godz. 13.00 Przewodniczący Rady Gminy Lucjan Kutyła dokonał otwarcia XXXV Sesji Rady Gminy, powitał radnych 
oraz przybyłych gości. W sesji Rady Gminy w dniu 27października 2017 roku w momencie otwarcia uczestniczyło 
13 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XXXV Sesji Rady Gminy. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy. 
4. Informacje Przewodniczącego Rady Gminy. 
5. Informacje Wójta Gminy za okres od ostatniej sesji. 
6. Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2017 r. 
7. Zaspokajanie potrzeb komunalnych mieszkańców Gminy.  
8. Funkcjonowanie instytucji oświaty, kultury, kultury fizycznej oraz służby Zdrowia w Gminie. 

9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 
a. zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaleszany na 2017 rok, 
b. zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy, 
c. udzielenia pomocy finansowej Gminie Radomyśl nad Sanem na realizację zadania publicznego w 2017 roku, 
d. wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Zaleszany, 
e. wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej stanowiącej własność 

Gminy Zaleszany x5,  
f. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej w Skowierzynie 

w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową w Skowierzynie, 
g. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej w Turbi 

w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową w Turbi, 
h. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej im. Por. Józefa 

Mączki w Zaleszanach w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową im. Por. Józefa Mączki w Zaleszanach, 
i. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej im. Rodziny 

Horodyńskich w Zbydniowie w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową im. Rodziny Horodyńskich 
w Zbydniowie, 

j. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej w Kotowej Woli  
w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową w Kotowej Woli, 

k. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej im. II Armii 
Wojska Polskiego w Majdanie Zbydniowskim – Wólce Turebskiej w ośmioletnią Publiczną Szkołę 
Podstawową im Żołnierzy II Armii Wojska Polskiego w Majdanie Zbydniowskim – Wólce Turebskiej, 

l. stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej w Pilchowie 
w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową w Pilchowie. 

10. Interpelacje i oświadczenia radnych. 

11. Wolne wnioski i zapytania. 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, który następnie poddał pod głosowanie. 
Rada Gminy 13 głosami za przyjęła przedstawiony porządek obrad. 

Ad. 3 
Przyjęcie protokołu z XXXIV Sesji Rady Gminy - Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do protokołu, nikt nie 
wniósł uwag więc przystąpiono do głosowania. 
Protokół został przyjęty 13 głosami za. 

Ad. 4 
Przewodniczący Rady nie miał do przekazania żadnych informacji. 
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Ad. 5 

Wójt poinformował, iż od ostatniej Sesji Rady Gminy podpisał 25 zarządzeń, które dotyczyły budżetu Gminy, 
powołania komisji odbioru końcowego robót związanych z przebudową dróg gminnych, składu Zespołu 
Interdyscyplinarnego w Zaleszanach, powołania komisji przetargowej do przeprowadzania czynności przetargowych 
związanych ze sprzedażą nieruchomości mienia komunalnego, powołania komisji do przeprowadzania negocjacji 
o udzielenie zamówienia publicznego na remont i modernizację Sali gimnastycznej w Zaleszanach i Zbydniowie, 
ustalenia cen wywoławczych nieruchomości stanowiącej własność Gminy Zaleszany przeznaczonych do sprzedaży, 
powołania komisji odbioru robót budowlanych przedsięwzięcia pn. „ Termomodernizacja obiektów użyteczności 
publicznej w Gminie Zaleszany” i powołania komisji odbioru końcowego robót budowlanych związanych z adaptacją 
i dostosowaniem pomieszczeń Domu Ludowego w Skowierzynie na potrzeby prowadzenia w nim Gminnego Klubu 
Seniora. 

Wójt uczestniczył w wielu spotkaniach między innymi z Prezesem Gminnego Zakładu Gospodarki Komunalnej, 
Prezesem Aeroklubu Stalowowolskiego, Panią Małgorzatą Ligus w sprawie Przedszkola Piłkarskiego Legii, Panem 
Adamem Chciuk w sprawie Wojska Majdańskiego. Ponadto odbyło się szereg spotkań w sprawie Przedszkola 
w Obojnej, Sal gimnastycznych, zatok w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad w Rzeszowie, 
z nauczycielami Stowarzyszenia PI-Ko-MA, w Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej 
w Rzeszowie, Zarządzie LGD Zaleszany, Urzędzie Marszałkowskim w sprawie kanalizacji, podpisanych zostało 
również w tym czasie wiele aktów notarialnych. Wójt uczestniczył w wielu organizowanych uroczystościach tj. 
Jubileuszu 25-lecia Radia Leliwa, Hubertusie Nadsańskim w Żabnie, Święcie Ziemniaka w Skowierzynie, poświęceniu 
nowo zakupionego BUSA w Środowiskowym Domu Pomocy w Radomyślu n/Sanem, uroczystości Święta Komisji 
Edukacji Narodowej w Zespole Szkolno- Przedszkolnym w Zbydniowie, otwarciu pracowni rezonansu 
magnetycznego w Szpitalu Powiatowym w Stalowej Woli i uczestniczył również w Konwencie Gmin w Starostwie 
Powiatowym. Wójt spotkał się również z kilkunastoma mieszkańcami gminy. 

Ad. 6 

Sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2017 r. szczegółowo omówiła Pani Monika Chałubiec 
Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady pytał jaka jest opinia komisji Budżetu i Komisji Rewizyjnej w sprawie omawianego na 
posiedzeniach sprawozdania. 

Przewodniczący Komisji Budżetu Jan Wawryk poinformował, iż komisja pozytywnie opiniowała sprawozdanie. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Barbara Domin również twierdziła, ze komisja nie wniosła żadnych zastrzeżeń do 
sprawozdania i jednogłośnie opinia była pozytywna.   

Ad. 7 
Sprawozdanie z zaspokajania potrzeb komunalnych mieszkańców Gminy szczegółowo omówił Prezes Gminnego 
Zakładu Komunalnego Pan Rafał Lechoszest. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.  
 
Ad. 8 
Funkcjonowanie instytucji oświaty, kultury, kultury fizycznej oraz służby zdrowia. 
Szczegółowo w pierwszej kolejności został omówiony temat służby zdrowia przez Panią Kierownik Ośrodka Zdrowia. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Radny Władysław Stilger pytał, czy ktoś chce zamknąć Ośrodek Zdrowia w Zaleszanach. 
Pani Kierownik odpowiedziała, że nikt nie mówi o zamykaniu ośrodka, wyjaśniła, że w dniu Sesji akurat w ośrodku 
nie ma lekarza bo jest na urlopie. 
Radny Władysław Stilger zwrócił uwagę na to, iż w Zbydniowie jest czterech lekarzy, a w Zaleszanach nie ma 
żadnego.  
Pani kierownik odpowiedziała, że w Zbydniowie musi być ciągłość, bo to jest wiodący ośrodek. 

Wójt zwrócił uwagę na incydent jaki miał miejsce w ośrodku zdrowia, pewien lekarz przepisał bardzo mocną dawkę 
leku dla dziecka i gdyby nie czujność aptekarza nie wiadomo jak by się to skończyło.  
Wójt pytał, czy Gmina może pisać wniosek o wykupienie dodatkowych zabiegów rehabilitacyjnych, żeby 
zlikwidować kolejki. 
Pani Kierownik obiecała rozeznać się w tej sprawie. 
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Przed 14 przybyła na Sesję spóźniona Radna Małgorzata Stefańska. 

Następnie sprawozdanie z funkcjonowania instytucji oświaty szczegółowo omówił dyrektor Gminnego Zespołu 
Obsługi Szkół i Przedszkoli Pan Jan Nowak. 
Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Kolejne sprawozdanie omówił dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury Pan Piotr Szpara, które również stanowi 
załącznik do protokołu. 
 
Ostatnie sprawozdanie w temacie kultury fizycznej, także stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
Wójt dodał, że powstało Przedszkole Piłkarskie Legii Warszawa, można zapisywać dzieci jak na razie do 7 roku życia, 
zajęcia odbywają się w każdą sobotę w Szkole w Turbi, ponieważ w Zaleszanach i w Zbydniowie sale gimnastyczne 
są w remoncie. 
 
Ad. 9 

a. Projekt uchwały z autopoprawkami w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaleszany na 2017 rok 
odczytała Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Nie było uwag więc przystąpiono do głosowania. 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęła 

Uchwałę Nr XXXV/423/2017 

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Zaleszany na 2017 rok. 

b. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy odczytała 
Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Nie było uwag do projektu więc przystąpiono do głosowania. 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęła 

Uchwałę Nr XXXV/424/2017 

w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok budżetowy. 

c. Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Radomyśl nad Sanem na realizację zadania 
publicznego w 2017 roku odczytała Skarbnik Gminy. 

Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Nie było uwag więc przystąpiono do głosowania. 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęła 

Uchwałę Nr XXXV/425/2017 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Radomyśl nad Sanem na realizację zadania publicznego 
w 2017 roku. 

d. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy 
Zaleszany odczytała Pani Marta Nakielny. 

Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Nie było uwag więc przystąpiono do głosowania. 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęła 

Uchwałę Nr XXXV/426/2017 

w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego stanowiącego własność Gminy Zaleszany. 

e. Pięć projektów uchwał w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
gruntowej stanowiącej własność Gminy Zaleszany odczytała Pani Izabela Rębisz. 

Przewodniczący Rady po odczytaniu uchwały pytał czy są jakieś uwagi do projektu uchwały. 
Nie było uwag więc kolejno przystąpiono do głosowania. 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęła 
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- Uchwałę Nr XXXV/427/2017 dotyczącą działki nr 1354 położoną w Kępiu Zaleszańskim, 
- Uchwałę Nr XXXV/428/2017 dotyczącą działki nr 304/50 położoną w Kępiu Zaleszańskim, 
- Uchwałę Nr XXXV/429/2017 dotyczącą działki nr 1217/1 położoną w Kotowej Woli, 
- Uchwałę Nr XXXV/430/2017 dotyczącą działki nr 382 położoną w Kotowej Woli, 
- Uchwałę Nr XXXV/431/2017 dotyczącą działki nr 596/5 położoną w Majdanie Zbydniowskim. 

f. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły 
Podstawowej w Skowierzynie w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową w Skowierzynie odczytał dyrektor 
GZOSiP Pan Jan Nowak. 

Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Nie było uwag więc przystąpiono do głosowania. 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęła 

Uchwałę Nr XXXV/432/2017 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej 
w Skowierzynie w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową w Skowierzynie. 

g. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły 
Podstawowej w Turbi w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową w Turbi odczytał dyrektor GZOSiP Pan Jan 
Nowak. 

Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Nie było uwag więc przystąpiono do głosowania. 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęła 

Uchwałę Nr XXXV/433/2017 
w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej w Turbi 
w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową w Turbi. 

h. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły 
Podstawowej im. Por. Józefa Mączki w Zaleszanach w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową im. Por. 
Józefa Mączki w Zaleszanach odczytał dyrektor GZOSiP Pan Jan Nowak. 

Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Nie było uwag więc przystąpiono do głosowania. 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęła 

Uchwałę Nr XXXV/434/2017 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej im. Por. 
Józefa Mączki w Zaleszanach w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową im. Por. Józefa Mączki w Zaleszanach. 

i. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły 
Podstawowej im. Rodziny Horodyńskich w Zbydniowie w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową 
im. Rodziny Horodyńskich w Zbydniowie odczytał dyrektor GZOSiP Pan Jan Nowak. 

Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Nie było uwag więc przystąpiono do głosowania. 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęła 

Uchwałę Nr XXXV/435/2017 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej im. Rodziny 
Horodyńskich w Zbydniowie w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową im. Rodziny Horodyńskich 
w Zbydniowie. 

j. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły 
Podstawowej w Kotowej Woli w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową w Kotowej Woli odczytał 
dyrektor GZOSiP Pan Jan Nowak. 

Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Nie było uwag więc przystąpiono do głosowania. 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęła 
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Uchwałę Nr XXXV/436/2017 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej w Kotowej 
Woli w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową w Kotowej Woli. 

k. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły 
Podstawowej im. II Armii Wojska Polskiego w Majdanie Zbydniowskim – Wólce Turebskiej w ośmioletnią 
Publiczną Szkołę Podstawową im Żołnierzy II Armii Wojska Polskiego w Majdanie Zbydniowskim – Wólce 
Turebskiej odczytał i wyjaśnił z czego wynika zmiana nazwy imienia szkoły dyrektor GZOSiP Pan Jan Nowak. 

Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Nie było uwag więc przystąpiono do głosowania. 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęła 

Uchwałę Nr XXXV/437/2017 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej im. II Armii 
Wojska Polskiego w Majdanie Zbydniowskim – Wólce Turebskiej w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową im. 
Żołnierzy II Armii Wojska Polskiego w Majdanie Zbydniowskim – Wólce Turebskiej. 

l. Projekt uchwały w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły 
Podstawowej w Pilchowie w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową w Pilchowie odczytał dyrektor 
GZOSiP Pan Jan Nowak. 

Przewodniczący Rady pytał czy są uwagi do projektu uchwały. 
Nie było uwag więc przystąpiono do głosowania. 
Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14 głosami za podjęła 

Uchwałę Nr XXXV/438/2017 

w sprawie stwierdzenia przekształcenia dotychczasowej sześcioletniej Publicznej Szkoły Podstawowej 
w Pilchowie w ośmioletnią Publiczną Szkołę Podstawową w Pilchowie. 

Ad. 10 
Interpelacje i oświadczenia radnych- nie było. 

Ad. 11 
Wolne wnioski i zapytania. 
Radna Anna Stelmach zwróciła uwagę na ciężką sytuację mieszkańca Turbi, którego budynek został uszkodzony 
podczas pożaru.  
Wójt wyjaśnił, że była udzielona temu Panu pomoc z Ośrodka Pomocy Społecznej w kwocie 1 500 zł, umorzona 
została również III rata podatku. 
Kolejne pytanie do Wójta dotyczyło utworzenia przejścia dla pieszych w sołectwie Turbia. 
Wójt odpowiedział, że w chwili obecnej nie jest możliwe wykonanie przejścia dla pieszych. 
Radna Małgorzata Stefańska dziękowała Wójtowi za pomoc rodzinie Pana Wojtka Sarny, który został zaatakowany 
przez nożownika w galerii VIVO, poprzez udostępnienie transportu do szpitala w Rzeszowie. 
Wójt poinformował, że Ośrodek Zdrowia nie otrzymał kontraktu na rehabilitację domową, ponieważ wygrała 
Stalowa Wola i na cały powiat świadczona będzie pomoc przez Szpital Pana Goli. 
Dyrektor GOK Pan Piotr Szpara zapraszał wszystkich obecnych na uroczystości 11 Listopada związane z obchodami 
99 rocznicy odzyskania przez Polskę niepodległości. 
Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej Pan Andrzej Szostek poinformował o przebiegu prac związanych 
z rozbudową OPS, które są już na ukończeniu. 

Ad. 12 
Zamknięcie obrad Sesji.  
Przewodniczący Rady Gminy słowami zamykam posiedzenie XXXV Sesji Rady Gminy zakończył obrady XXXIV Sesji 
Rady Gminy w Zaleszanach. 
 

Przewodniczący Rady Gminy 

Lucjan Kutyła 


